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Holme 24. 03. 2013
Til Holmemarka Velforening

Vi har bodd  i  Håstølen 39 siden 1990. Denne eiendommen grenser til fellesareal
avsatt til lek på to sider. l de årene vi har bodd her har unger i feltet kunne benytte
seg av dette området til fri lek i naturen. Det siste året har det skjedd en endring av
bruken. Noen gutter fra feltet har satt opp større ”guttehytter” her.
Som nærmeste nabo har vi noen innvendinger mot dette, - skissert under.

1. Allmenn tilgjengelighet.

l alle år har det vært fri adgang og benyttelse av området for alle unger i feltet. Nå har
noen bygget hytter her, - hytter som noen ”eier” (navneskilt er kommet på). Hvordan
skal de som ikke er med på byggingen kunne leke her da?
Hyttene tar opp mye av det frie arealet, slik at plassen til å leke spontant på, blir
mindre. Har noen gitt dem tillatelse til å bygge seg hytter her, eller tar man seg bare
til rette? Andre barn får sitt lekeareal avkortet.

2. Sikkerhet og ettersyn

Når man setter opp slike mer eller mindre permanente bygg på felles lekeareal, med
foreldres hjelp og viten, vil ikke dette komme inn under forskrifter om sikkerhet på
lekeplasser? Hva om det skjer ulykker her? Hvem er ansvarlig? Hvem står for
ettersyn og vedlikehold når ungene går lei? Vi har selv et barnebarn på litt over ett år
som ikke kan leke der pga at vi frykter for fallskader.

3. Naboforhold

Vi har fått et toltre etasjes Iekebygg med utkikksplattform som nærmeste "nabo”.
Dette skjemmer utsikten vår, og gir dessuten direkte innsyn til hovedsoverommet
vårt. Når unger leker på bakkenivå er ikke dette noe problem.

Summa summarum ønsker vi at disse byggverkene fjernes fra det felles
Iekeområdet, og at dette ryddes for planker og spiker, - dvs tilbakeføres slik det var
før byggingen begynte.

Vi håper at Velforeningen kan ta tak i dette snarest mulig.

Med vennlig hilsen

Peggy og Meinert Røyseth
Håstølen 39
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